
O odborné přednášky i o doprovodnou výstavu byl veliký zájem 

Nový předseda redakční rady Petr Hájek při 
přednesu svého odborného příspěvku v sekci 
,,Technologie a navrhování" 

Na konferenci jsme poděkovali Milíkovi Tichému za 
záslužnou práci při redakčním vedení tří ročníků 

časopisu BETON A ZDIVO 

BETONÁŘSKÉ DNY '97 
Můžeme směle říci, že betonářské dny, pravidelně pořádané koncem každého roku v Pardubicích, se těší stále většímu zájmu. 
Svědčí o tom letos již téměř zaplněný sál s kapacitou čtyř set dvaceti míst a neutichající zájem vystavovatelů v předsálí z řad 
výrobců, dodavatelských firem konstrukcí, softwaru a projekčních kanceláří. Úzký kontakt vystavovatelů s účastníky konference 
profesního zaměření přináší oběma stranám nesporně oboustranný užitek. 

Odborný program se třemi každoročně se opakujícími sekcemi Významné realizace, Technologie a navrhování, Závady 
a poruchy naplněnými poznatky a novinkami posledního roku, byly tentokráte doplněny velice aktuální tematikou jakosti, smluv
ních vztahů, autorského a technického dozoru s brilantní moderací Milíka Tichého. 

Zařazení přednášek pozvaných zahraničních účastníků obohatilo program o možnost porovnání se stavem a vývojem 
betonového stavitelství v zahraničí. Pro naši mladou společnost ČBZ bylo poučné zejména vystoupení předsedy holandské 
betonářské společnosti Dr. Stoelhorsta jak na konferenci, tak v předvečer při jednání rozšířeného výboru ČBZ. Sedmdesátiletá 
činnost s postupnou koncentrací všech úzce zájmových společností i s jednotlivci pod jednou střechou činí tuto společnost profes
ní, ekonomicky i morálně silnou, schopnou účinně obhajovat a realizovat zájmy všech členů této velké rodiny. 

Novinkou bylo vyhlášení výsledků „Soutěže o vynikající betonovou konstrukci" postavenou v uplynulých dvou letech. Dvou
letý cyklus této soutěže v oborech pozemních staveb, inženýrských staveb a mostů bude mít jistě veliký význam pro prestiž 

betonového stavitelství, i pro vystoupení z anonymity těch, kteří se o vynikající výsledky zasloužili. 
Neopomenutelnou součástí BD '97 byl i společenský večer v prostorách hotelu Labe, kde se účastníci konference setkali se 

svými kolegy a přáteli, mohli spolu v příjemné a přátelské atmosféře pohovořit, vyměnit si názory a poznatky nebo i zavzpomínat 
na společné prožitky, navázat nové známosti i kontakty. Takováto dnes velmi zřídkavá setkání můžeme považovat ze společenské
ho hlediska za velice ozdravující. 

V průběhu BD '97 se také sešla redakční rada časopisu Beton a zdivo, jednal také rozšířený výbor ČBZ a přípravný výbor 
mezinárodního sympozia.fib '99, které se bude konat v Praze. 

Co je cenné? Že se na našich setkáních objevují nové tváře a že se stávají součástí naší stále se rozšiřující komunity. 
Těšme se na BD '98. 

Pavel Čížek 

Beton a zdivo 1997/4 

I významní hosté ČEZ se cí
tili na konferenci dobře (Dr. 
Ing. Evžen Horáček, DrSc., 
Dr. Ing. Miloš Šifa lda, Prof. 
Ing. Bohumír Voves, DrSc., 
Prof. Ing. Tomáš Vaněk, 

DrSc., Prof. Ing. Lubor Jan
da, DrSc.) 
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